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Petrescu: Este foarte posibila înghetarea preturilor la politele RCA pâna la sfârsitul

lunii iunie 2024

Presedintele ASF, Alexandru Petrescu, a declarat ca în urma  discutiilor purtate cu reprezentantii

Ministerului Finantelor pretul  politelor RCA urmeaza sa fi înghetat pâna la sfârsitul lunii iunie 2024  la

nivelul pretului din luna februarie 2023.

El a fost întrebat despre prelungirea masurii de plafonare a pretului politelor RCA.

"Este o discutie, într-adevar, despre o posibila înghetare, nu o  plafonare. Este o înghetare la nivelul preturilor din

februarie 2023.  Conform analizei noastre, exista remanente efecte de dezechilibru  cauzate de parcursul nefast al

pietei de asigurari din ultimii doi ani,  nu am sa mai repet, din pacate, cu totii stiti sau l-ati resimtit. Fapt  pentru

care am avut o discutie cu Ministerul de Finante, si, implicit,  este foarte posibil sa existe si o hotarâre de guvern

care sa  prelungeasca aceasta înghetare a preturilor la politele RCA pâna la  sfârsitul lunii iunie 2024", a declarat

Alexandru Petrescu.

În tot acest timp, a adaugat el, ASF a operat o serie de amendamente  foarte importante la Legea 132, legea care

reglementeaza raspunderea  civila auto.

El a explicat ca, dupa ce au trecut de Senat, aceste modificari vor ajunge în Camera Deputatilor.

"Sunt amendamente care aduc multe beneficii asiguratilor, Vorbim de  posibilitatea platii în rate, de optiunea de a

suspenda efectele politei  RCA pentru cei care conduc sezonier, fie sunt transportatori care au  activitati în zona de

agricultura, fie sunt, pur si simplu, asigurati  care doresc, în anumite perioade, de iarna, sau dupa cum opteaza 

fiecare, sa nu conduca autovehiculul, au posibilitate de prelungire a  perioadei politei RCA cu o durata egala cu

cea a suspendarii. Şi multe  alte elemente importante ", a declarat Petrescu.

Şeful ASF a vorbit despre o "ultima prelungire" a masurii înghetarii pretului politelor RCA.

" Efectele nefaste, asa cum eu am gasit piata acum trei luni când am  preluat conducerea ASF, sunt remanente, ele

exista în continuare, motiv  pentru care a fost necesara aceasta ultima prelungire pe care noi o  discutam cu

Ministerul de Finante, si în tot acest timp operam aceste  schimbari si la legislatie si la legislatia secundara si la

setul de  documente, de ghiduri, de recomandari care sa ne permita ca, în momentul  în care iesim în piata libera,

dupa sfârsitul lui ianuarie, sa vin  într-un mod controlabil, din perspectiva benigna, sa controlam piata de  asigurari

si, implicit, pretul. (...) Aceste efecte sunt mai putine  decât la sfârsitul anului trecut, dar, îndeajuns de relevante

încât sa  motiveze o noua prelungire ", a declarat Petrescu.

Presedintele ASF a participat, miercuri, la Forumul de afaceri Moldova - România: Capital Bridges.
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